



Huvudstyrelse möte 12/4 2021

Närvarande: Viktoria Nilsson Ordförande, Göran Nilsson Ordf. skidsektionen, Annelie Knutsson Ordf. fotbollssektionen, Stina Thysell Persson Ordf. innebandysektionen, Mikael Oja, ordf. cykelsektionen, Anna Engman Kassör, Roland Johansson ledamot och Lars-Gunnar Helgesson ledamot, Viktoria Svanbro ledarmot, Carina Felixon kansliet, Anna-Stina Nordahl sekreterare

Ej Närvarande: Göran Vesterlund ordf. badmintonsektionen, Carina Myrman ordf. bingosektionen

1. **Mötets öppnande**

Ordförande öppnade mötet

2. **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes

3. **Genomgång av senaste protokoll**

Senaste protokoll från mötet 11/3 2021

4. **Covid-19**

Se under sektionerna

5. **Stora Dokumentet**

Viktoria pratar med Maria om hon vill vara med att slutföra uppdateringar av dokumentet, bla med trafikpolicy.

6. **Årshjulet och på gång i sektionerna**

Årshjulet ligger på hemsidan och en genomgång behövs, Viktoria och Carina F

○ Bingo

- Linda har gjort en Fördelning av bingotillfällen 2021. (Ingen hänsyn tagit till Covid-19 utan fördelning utifrån tidigare år)

○ Fotboll

- Oklart hur säsongen kommer se ut i och med Covid-19.
- Kommer vi kunna genomföra fotbollsskola? Pratad med andra föreningar och minst två ansvariga måste finnas till hands.
- Träningsstart för konstgräsplan, utmaningar på fördelning av tider. 3 lag samtidigt får träna, max 100 st. på idrottsplanen.
- Digital domarutbildning för de födda -07
- Anneli kollar vem som vill hjälpa oss sänka gamla matchtröjor till välgörenhet

○ Innebandy

- Alla lag haft avslutning för säsongen
- Flickor 04/06 åker ev. på Cup.
- Inlämning av material, lagväskor mm.
- Avtal med seniortränare säsong 21/22 klart

○ Skidor

- Mycket jobb och bra spår denna säsong
- Ingen kommunserie under säsongen
- Haft möte med kommunen om upprustning av spår, bla med barkning och uppfräschning av skidstadion
- Anmälda till Västerbottens skidting, möte 22 maj



- Badminton
 - Viktoria kollar med Göran vad som är på gång
- Cykel
 - Bygglov sökt i SVIF:s namn och kommunen betalar
 - Byggstart ca v 25
 - När asfalten är lagd så byggs exteriör såsom staket, hopp och hinder
 - Fredrik fortsätter att ”ragga” supportrar och mer stöd till projektet
 - 360° norr sponsrat med en cykel till invigningen som är tänkt att lottas ut
 - Lotteritillstånd kollas med Anders Andersson
 - Projektet har fått 700,000 i bidrag från RF-SISU
 - Mikael kontakter Peter på kommunen ifall det finns möjlighet att få ett möte med Roland Folkesson, med flera markägare, om skidspåret på Flakaberg går att använda även sommartid till cykel.

7. Projekt

- Trygga arbetsmiljöer-Fem steg till handlingsplan
 - Stina, Anneli och Katarina har gått utbildningen
 - Vi behöver en ny arbetsgrupp. Ev inlägg på Facebook för att se om det finns något intresse för medverkan
- Utan spaning ingen aning
 - Perspektivbyrå
 - Anneli, Stina och Anna-Stina bokar möte (måndag v17) och går igenom dokumentation och utbildningsmaterial som finns
- Uppstart bollskoj
 - Bollskoj för 6-åringar
 - Tom Englén kontaktat för att finnas tillhands för nya tränare att ge tips och utbilda.
 - Medlemsavgift betalas,150: - samma som skidlek. Carina F kontrollerar
 - Om seriespel blir aktuellt för något av de två yngsta lagen bollek eller uppstartslag tas nytt beslut kring medlemsavgifter att tas pga att kostnader kring seriespel är helt andra.
- Vår förening vill – Strategi 2025
 - Viktoria kontakter Fredrik Holmgren om uppdatering och fortsättning

8. Kansli

- Letar brandsäkert skåp

9. Ekonomi

- Ansökningar av bidrag
 - Drift- och lokalbidrag har sökts sökt för lokalhyra på festplatsen
 - Vad mer ska vi ha kompensationsstöd för? Skall vara sökt innan 19/5–21. Viktoria har mejlat ut underlag. Sektionerna skickar underlag till Anna senast 3/5–21. Anna och Viktoria sammanställer ansökan.
- Linda Erikssons tjänst
 - Skriva nytt anställningsavtal och höja lönen med 5kr/timme
- Sponsring
 - 3 årigt avtal klart med ICA Supermarket Vännäs
 - Viktoria S. kontakter Carina F. (för avtalskontroll) och startar upp sponsringsgrupp som håller koll på avtalsdatum mm



- Fördelning av uppgifter mellan fotboll och innebandy kopplat till ICA´s sponsring. Packning av varor på ICA, 4ggr/ år. 2 dagar vid jul till innebandy. Påsk och midsommar till fotboll. Inventering 1/5 görs av fotbollssektionen. Fördelningen tittas över varje år och fördelas utifrån vilka pengar som kommer in.
- LOK stöd
 - För att underlätta inlämningen av LOK- i framtiden kom ett förslag till nästa år, att vi har 2 personer som dubbelkollar att rapporteringen gått igenom. Carina meddelar när det är dags.
- Stödfond
 - Anna kontrollerar med Linda Eriksson hur mycket pengar det finns i fonden och hur fördelningen skall göras.
- Matchtröjor
 - Ej återlämnade tröjor – utskickade fakturor ska betalas.

10. Övriga frågor

- Innebandy H- förtydligande kompensation
 - Ingen återbetalning av träningsavgift om man väljer att sluta spela inför nästa säsong.
- Belastningsregister
 - Gäller 1 år. Nytt utdrag skickas in varje medlems år. Nya tränare skickar in vid start.
- Kränkande händelse
 - Medlemsförfrågan har kommit in med en undran om vad som hänt i ett gammalt ärende. Ärendet är utrett med spelare och ledare och avslutat. Det finns en upprättad skrivelse. Viktoria meddelar detta till den som frågat.
- Intersport
 - Stina, Anneli och Viktoria bokar möte i närtid
- Sport Admin
 - Carina F. och Viktoria bokar möte

Nästa möte via Teams 2/5 19:00

Mötet avslutas.